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SĒDES  PROTOKOLS 
Baloži, Ķekavas novads 

 

 

2024.gada 3.oktobris                                                             protokols Nr. 22. 
 

Kārtējā atklātā domes sēde 

- izsludināta 30.09.2024.plkst. 08:50 

- atklāta 03.10.2024. plkst. 09:00 

 

Darba kārtībā: 

Īpašumu komitejas jautājumi 

1. Par Ķekavas novada pašvaldības kapitālsabiedrību reorganizācijas uzsākšanu;  

2. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Dzērvenes” daļu nodošanu bez atlīdzības valsts 

īpašumā Satiksmes ministrijas personā, Rail Baltica projekta realizācijai;  

3. Par nekustamo īpašumu “Ceļš Naudītes iela”  un “Ceļš Naudītes iela 2” daļu pārņemšanu 

Ķekavas novada pašvaldības īpašumā;  

4. Par nekustamā īpašuma Stūra iela 1, Mellupos, Ķekavas pagastā, atsavināšanu;  

5. Par nekustamā īpašuma (starpgabala) Parka iela 5A, Baldonē, atsavināšanu;  

6. Par nekustamā īpašuma Pilskalna iela 36, Baldonē, atsavināšanu. 

Attīstības komitejas jautājumi 

7. Par detālplānojuma “Ķirši ” Rāmavā, Ķekavas pagastā, grozījumu apstiprināšanu;  

8. Par detālplānojuma “Rāmavas iela 8 (2008)” grozījumu daļā  izstrādes uzsākšanu 

nekustamajā īpašumā Griezes ielā 11 un “Rūdolfa dīķis”,  Rāmavā, Ķekavas pagastā;  

9. Par detālplānojuma “Jaunmuižnieki”, Ķekavā, apstiprināšanu. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājumi  

10. Par pirmsskolas izlītības iestādes “Vāverīte” telpu izmantošanas maksas apstiprināšanu;  

11. Par pirmsskolas izglītības iestādes “Zvaigznīte” telpu nomas maksas apstiprināšanu;  

12. Par PII "Avotiņš" attīstības plāna no 2024./2025. līdz 2027./2028. mācību gadam 

saskaņošanu;  

13. Par PII "Zvaigznīte" attīstības plāna no 2024./2025. līdz 2026./2027. mācību gadam 

saskaņošanu;  

14. Par Baldones Mākslas skolas attīstības plāna no 2024./2025. līdz 2027./2028. mācību gadam 

saskaņošanu;  

15. Par saistošo noteikumu “Ķekavas novada sabiedrības integrācijas, izglītošanas, aktīva 

dzīvesveida un kultūras iniciatīvu projektu konkursa nolikums” apstiprināšanu. 

Finanšu komitejas jautājumi  

16. Par papildus finansējumu būvdarbiem “Naudītes ielas pārbūve no Ķekavas apvedceļa līdz 

Asteru ielai, Katlakalns, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads”;  

17. Par finansējuma piešķiršanu autobusu pieturvietas “Vidēji” saglabāšanai, Katlakalnā, 

Ķekavas pagastā;  

18. Par sadarbību ar VSIA "Latvijas valsts ceļi" lietus ūdens kanalizācijas tīklu izbūvei Ķeguma 

prospektā, Baldonē.  

Priekšsēdētājas jautājums 

19. Par domes priekšsēdētāja amata Ķekavas novada pašvaldībā savienošanu ar Attīstības 

padomes priekšsēdētāja vietnieka amatu Rīgas plānošanas reģionā. 

mailto:novads@kekava.lv
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Piebalsotais jautājums 

20. Par līgumsaistību, kas izriet no 2022.gada 15.augustā noslēgtā līguma Nr. 1-17.1/22/511 

„Par Pļavniekkalna sākumskolas pārbūves būvprojekta izstrādi un būvdarbiem”, risinājumu. 

 

 

Sēdi vada: 

domes priekšsēdētāja Viktorija Baire, 

domes priekšsēdētājas vietniece izglītības un sporta lietu jautājumos Elīna Rasnace. 

Sēdi protokolē – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks.  

Slimības dēļ deputāts Voldemārs Pozņaks sēdē piedalās attālināti. 

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone; 

Izpilddirektores vietnieks Jolants Austrups; 

Centrālās administrācija - 

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne; 

Iekšējā auditore Viktorija Belova; 

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska; 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe, Galvenā speciāliste izglītības 

jautājumos Iveta Skodžus. 

PII “Zvaigznīte” vadītājas p.i. Kristīne Tomsone. 

Pieaicinātā persona - SIA “ZAB PricewaterhouseCoopers Legal” pārstāve Dita Dzērviniece. 

Sēdē nepiedalās: Gatis Līcis, Kristīne Hāze. 

 

 

 

Sēdes norisi fiksē audio un videoierakstā. 
 

Viktorija Baire atklāj domes kārtējo sēdi. Viņa informē, ka Gatim Līcim ir attaisnota prombūtne, 

slimības lapa, bet Voldemārs Pozņaks sēdē piedalīsies attālināti arī slimības dēļ. 

 

 

Par darba kārtību 

Viktorija Baire ziņo par darba kārtību. Viņa informē, ka ir iesniegti divi priekšlikumi par darba 

kārtības papildināšanu un dod vārdu Jurim Žilko komentēt savu priekšlikumu. 

Juris Žilko un Jolanta Jansone komentē priekšlikumus. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par priekšlikumiem. 
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1.priekšlikums no Jura Žilko - 

Iekļaut sēdes darba kārtībā jautājumu – “Par Ētikas komisijas sastāva precizēšanu”, 

Atklāti balsojot   

ar 4 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs),  

"Pret" – 8 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Indra Priede, 

Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, Viktorija Baire), "Atturas" – 4 (Arnolds Keisters, Ineta 

Romanovska, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

2.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu - "Par līgumsaistību, kas izriet no 2022.gada 15.augustā 

noslēgtā līguma Nr. 1-17.1/22/511 „Par Pļavniekkalna sākumskolas pārbūves būvprojekta 

izstrādi un būvdarbiem”, risinājumu", 

Atklāti balsojot   

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Darba kārtību papildina ar vienu jautājumu un Baire aicina balsot par koriģēto sēdes darba 

kārtību. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2024.gada 3.oktobra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

1. 
Par Ķekavas novada pašvaldības kapitālsabiedrību reorganizācijas uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.10:36) 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule – sagatavots lēmuma projekts par pašvaldībai 100% piederošo 

kapitālsabiedrību reorganizāciju. Pamatojoties uz Konkurences padomes norādēm, pašvaldība 

izsludināja iepirkumu konsultācijai par kapitālsabiedrību reorganizāciju. Šā gada augustā 

saņemts ziņojums par kapitālsabiedrību darbības optimizāciju, pašvaldība to izvērtējusi un 

izvēlējusies kapitālsabiedrību reorganizācijas modeli. 

Ziņojumu papildina Jolanta Jansone. 

Jautājumu sadaļā piedalās Andris Vītols, Dita Dzērviniece, Jolanta Jansone, Valts Variks, Juris 

Žilko. 
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Baire iesniegusi priekšlikumu un to komentē. 

Jautājumu vairāk nav un Baire atklāj debates. 

Debatē Juris Jerums, Andris Vītols, Juris Žilko, Valts Variks. 

Baire slēdz debates un pauž sēdes vadītājas viedokli – viņa atgādina, ka, skatoties uz lēmuma 

projektu un tā pamatojošo daļu, ir diezgan precīzi norādīts, kas konsultantiem bija jāizvērtē, un 

tas bija  saimnieciskās darbības raksturojums, organizatoriskās struktūras raksturojums, finanšu 

analīze, juridiskais novērtējums, ieviešanas laika grafiks un novērtējums un risku novērtējums. 

Skatoties uz visām pašvaldības kapitālsabiedrībām, tad vismaz trīs no tām sniedz viena veida 

pakalpojumus, tāpēc pašvaldībai jāraugās, lai šo pakalpojumu sniegšana būtu vienāda, par 

vienādām cenām un ar vienādu pieeju. Šobrīd noteiktais laika grafiks nosaka tikai galējās 

robežas, ja reorganizāciju būs iespējams veikt ātrāk, tad tas arī tiks veikts ātrāk, bet lēmums 

nepieciešams, lai noteiktu virzienu, un šajā gadījumā notiks kapitālsabiedrību apvienošana. Ar 

šo lēmumu tikai tiek uzsākts process, kuram paredzēts pietiekams laiks, lai kopīgi izstrādātu 

darbu sakakstu, kas jāizpilda, un katras darbības termiņus. Sākotnēji apvienos Ķekavas namus 

un BŪKS, bet paralēli var veikt darbus arī pie Baložu komunālās saimniecības un Ķekavas 

sadzīves servisa centra reorganizācijas, atsevišķi izvērtējot, kā to paveikt un cik laika tas prasīs.  

Viņa vēlreiz atgādina, ka lēmums nepieciešams, lai kapitālsabiedrības kopā ar pašvaldības 

speciālistiem varētu uzsākt reorganizācijas procesu. 

Baire aicina balsot par priekšlikumiem.  

 

 

1.priekšlikums no Andra Vītola - 

Izteikt lēmumprojekta 2. punktu šādā redakcijā: "2. Šī lēmuma lemjošās daļas 1.punktā 

minēto kapitālsabiedrību reorganizāciju veikt līdz 2026.gada 31.decembrim šādā secībā: 

2.1.SIA “BŪKS” pievienot iegūstošajai kapitālsabiedrībai līdz 2025.gada 1.jūlijam; 

2.2.SIA “Baložu komunālā saimniecība” pievienot iegūstošajai kapitālsabiedrībai līdz 

2025.gada 31.decembrim; 

2.3.SIA “Ķekavas sadzīves servisa centrs” pievienot iegūstošajai kapitālsabiedrībai līdz 

2026.gada 31.decembrim. ", 

Atklāti balsojot   

ar 4 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs),  

"Pret" – 10 (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija 

Baire), "Atturas" – 1 (Aigars Vītols), "Nepiedalās" – 1 (Arnolds Keisters),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

2.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Sniegt ziņojumus par domes lēmuma izpildi (kapitālsabiedrību reorganizācijas procesa 

virzību) reizi ceturksnī Īpašuma un Finanšu komitejās, 

Atklāti balsojot   

ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav,  “Nepiedalās” – 1 (Arnolds Keisters), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” ((Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Viktorija Baire),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav, 

"Nepiedalās" – 2 (Arnolds Keisters, Valts Variks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Uzsākt Ķekavas novada pašvaldības kapitālsabiedrību SIA “Ķekavas nami”, SIA “BŪKS”, 

SIA “Baložu komunālā saimniecība” un SIA “Ķekavas sadzīves servisa centrs” 

reorganizāciju – apvienošanu pievienošanas ceļā, kur SIA “Ķekavas nami” ir iegūstošā 

kapitālsabiedrība, bet SIA “BŪKS”, SIA “Baložu komunālā saimniecība” un SIA “Ķekavas 

sadzīves servisa centrs” ir pievienojamās kapitālsabiedrības iegūstošajai kapitālsabiedrībai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

2. 
Par nekustamā īpašuma nodošanu bez atlīdzības 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:09:56) 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule – saņemta SIA “Eiropas dzelzceļa līnijas” vēstule, kurā viņi 

lūdz nodot bez atlīdzības daļu no šī īpašuma Satiksmes ministrijai Rail Baltica dzelzceļa līnijas 

realizācijai. Par to arī sagatavots lēmuam projekts, kuru komiteja atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),   

"Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot bez atlīdzības valsts īpašumā Satiksmes ministrijas personā Ķekavas novada 

pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Dzērvenes” daļu, Rail Baltica projekta 

realizācijai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

3. 
Par nekustamā īpašuma pārņemšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:11:58) 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule – saņemta VAS “Latvijas valsts ceļi” vēstule, kurā viņi aicina 

pašvaldībai pārņemt bez atlīdzības to daļu īpašuma, uz kura realizēts Naudītes ielas pārbūves 

projekts.Sagatavots atbilstošs lēmuma projekts, kuru komiteja atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),   

"Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pārņemt bez atlīdzības Ķekavas novada pašvaldības īpašumā daļu no valstij, Satiksmes 

ministrijas personā, piederošā nekustamā īpašuma “Ceļš Naudītes iela” daļu 0.0438 ha 

platībā, un uz tās esošās inženierbūves; “Ceļš Naudītes iela” daļu 0.0048 ha platībā, un uz tās 

esošās inženierbūves; “Ceļš Naudītes iela 2” daļu 0.0002 ha platībā, uz kuras realizēta 

Naudītes ielas pārbūve.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

4. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:15:03) 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule – saņemts privātpersonas iesniegums ar lūgumu atsavināt 

nekustamo īpašumu Stūra ielā 1, par ko arī sagatavots lēmuma projekts. Komitejās tas atbalstīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),   

"Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldībai piederošo nekustamo īpašumu Stūra iela 1, 

Mellupos, Ķekavas pagastā, pārdodot to A.R. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

5. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:17:25) 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule -  saņemts privātpersonas iesniegums ar lūgumu atsavināt 

nekustamo īpašumu - starpgabalu Parka ielā 5A, Baldonē. Tas ir neapbūvēts zemes gabals 896 

kv.m. platībā un tā izsoles sākuma cena noteikta 5130 euro. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),   

"Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu Parka iela 5A, Baldonē, 

sastāvošu no zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8005 001 4439, 896 m2 platībā, 

pārdodot to izsolē. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

6. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:19:15) 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule – saņemts privātpersonas iesniegums ar lūgumu  atsavināt 1250 

kv.m. lielu zemes gabalu Pilskalna ielā 36, Baldonē, uz kura atrodas šai personai piederošs ēku 

būvju komplekss. Īpašumam noteiktā cena ir 6500 euro, kuru iesniedzējs lūdz atļaut samaksāt ar 

atlikto maksājumu divu gadu laikā. Jautājums izskatīts komitejās un atbalstīts.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),   

"Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldībai piederošo nekustamo īpašumu Pilskalna iela 36, 

Baldonē, pārdodot to S.K. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

7. 
Par detālplānojuma grozījumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:21:07) 

Par jautājumu ziņo Juris Jerums – detālplānojuma grozījumi sagatavoti atbilstoši procedūrai, 

detālplānojumu plānots pieslēgt centrālajiem tīkliem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),   

"Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt detālplānojuma “Ķirši” grozījumus, Rāmavā, Ķekavas pagastā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

8. 
Par detālplānojuma grozījumu izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:22:22) 

Par jautājumu ziņo Juris Jerums – šis ir jautājums par detālplānojuma grozījumu uzsākšanu, tas 

skar vairākus īpašumus, arī šajā gadījumā paredzēts pieslēgties centrālajiem tīkliem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” –nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma “Rāmavas iela 8 (2008)”, Rāmavā, Ķekavas pagastā, 

grozījumu izstrādi daļā - nekustamajā īpašumā Griezes ielā 11 un “Rūdolfa dīķis”, 

Rāmavā, Ķekavas pagastā, saskaņā ar darba uzdevumu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

9. 
Par detālplānojuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:24:09) 

Par jautājumu ziņo Juris Jerums – detālplānojums atrodas Ķekavā starp Pliederu ielu un 

autoceļu P137, detālplānojuma redakcija sagatavota atbilstoši darba uzdevumam, tas izgājis 

publisko apspriešanu, zemi sadalīs apbūvei, izdalot piebraucamo ceļu, kā arī detālplānojumā 

paredzēts realizēt centrālos tīklus. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” –nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt detālplānojumu “Jaunmuižnieki”, Ķekavā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

10. 
Par telpu izmantošanas maksas apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:25:29) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – sagatavots lēmuma projekts par pirmsskolas izglītības 

iestādes “Vāverīte” telpu izmantošanu, atbilstoši iestādes faktiskajiem izdevumiem. Aprēķins 

izdarīts atbilstoši apstiprinātajai instrukcijai. Maksu nosaka aktu zālei, sporta zālei un zālei ar 

interaktīvo tāfeli. Materiāliem pievienota aprēķinu tabula. Lēmuma projekts komitejās atbalstīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” –nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības pirmsskolas izlītības iestādes “Vāverīte” telpu 

izmantošanas maksu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

11. 
Par telpu izmantošanas maksas apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:27:22) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – tāds pats jautājums tikai citai mācību iestādei. Maksu 

nosaka sporta zālei, aktu zālei un pagraba telpām. Komitejā lēmuma projekts atbalstīts. 

Jautājumu sadaļā piedalās Arnolds Keisters, Linda Zaķe, Kristīne Tomsone. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” –nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības pirmsskolas izlītības iestādes “Zvaigznīte” telpu 

izmantošanas maksu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

12. 
Par PII “Avotiņš” attīstības plāna saskaņošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:31:40) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – nākamie trīs jautājumi ir par izglītības iestāžu attīstības 

plāna saskanošanu. Pirmais iesniegums saņemts no PII Avotiņš, attīstības plāns izveidots 

četriem gadiem un tas atbilst Ministru kabineta noteikumu prasībām. Komitejā plāns atbalstīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” –nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Saskaņot Ķekavas novada pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādes “Avotiņš” attīstības 

plānu 2024./2025. – 2027./2028. mācību gadam.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

13. 
Par PI “Zvaigznīte” attīstības plāna saskaņošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:34:04) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – šis plāns izstrādāts trīs gadiem, ievērojot normatīvo 

aktu prasības. Komitejā lēmuma projekts atbalstīts. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Kristīne Tomsone, Baire, Linda Zaķe, Jolanta Jansone, 

Juris Žilko, Kristīne Danovska, Andris Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par priekšlikumu. 
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Priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Atlikt jautājuma izskatīšanu. Izskatīt atkārtoti IKS komitejā. 

Atklāti balsojot   

ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 1 

(Juris Žilko), "Atturas" – 2 (Dace Cīrule, Edgars Brigmanis),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 
Priekšlikums tika atbalstīts un Baire jautājumu novirza atpakaļ uz komiteju. 

 

 

14. 
Par Baldones Mākslas skolas attīstības plāna saskaņošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:47:04) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – šis ir profesionālās izglītības ietādes attīstības plāns 

trim gadiem, tas izstrādāts ievērojot minimālas prasības, arī šajā plānā paredzēta bēniņu izbūve, 

tomēt tas nav iekļauts kā sasniedzamais rezultāts. Romanovska domā, ka būtu labi šādus 

jautājumus izskatīt arī komitejā, kas atbild par attīstību. Komitejā lēmuma projekts atbalstīts. 

Jautājumu sadaļā piedalās Juris Žilko, Ineta Romanovska, Andris Vītols, Linda Zaķe, Viktorija 

Baire, Inese Jēkabsone.  

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Atlikt jautājuma skatīšanu. Atkārtoti izskatīt IKS komitejā, 

Atklāti balsojot   

ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – 1 (Juris Žilko), "Atturas" – 2 (Dace Cīrule, Edgars Brigmanis),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums tika atbalstīts un arī šo jautājumu Baire novirza atpakaļ uz komiteju. 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 10:55 līdz 11:13. 

 

15. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:10:50) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – ir izstrādāts saistošo noteikumu projekts, kura pamatā 

ir 2022.gada 2.martā apstiprināti šādi paši noteikumi, bet pēc jaunā Pašvaldību likuma normām 

ir jāizstrādā saistošie noteikumi. Saistošie noteikumi paredz, kādā veidā nevalstiskās 

organizācijas, kuru juridiskā adrese ir Ķekavas novadā, var pieteikties projektu realizācijas 

līdzfinansējumam no pašvaldības, kādiem projektiem finansējumu piešķir, un kādi ir tā 

saņemšanas nosacījumi. Romanovska paskaidro, kāda atšķirība ir starp iepriekš 
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apstiprinātajiem noteikumiem un šiem saistošajiem noteikumiem. Saistošo noteikumu projektam 

notikusi publiskā apspriešana, tie bija publicēti pašvaldības mājaslapā no 17.jūnija līdz 

1.jūlijam, tomē priekšlikumi vai viedokļi nav saņemti. Saistošos noteikumus ir saskaņojusi 

Finanšu ministrija. Komitejās lēmuma projekts atbalstīts.  

Jautājumu sadaļā piedalās Juris Žilko, Iveta Skodžus, Viktorija Baire, Linda Zaķe, Viktorija 

Belova, Andris Vītols, Jolanta Jansone, Andris Ceļmalnieks, Valts Variks. 

Jautājumu vairāk  nav un Baire atklāj debates. 

Debatē Andris Vītols, Juris Žilko. 

Baire slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Jura Žilko - 

Izteikt 9. punktu šādā redakcijā: 

[9.Pieprasītā līdzfinansējuma apmērs vienam projektam nedrīkst būt lielāks par 6 000,00 

EUR, nepārsniedzot 90% no projekta kopējām izmaksām.], 

Atklāti balsojot   

ar 4 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs),  

"Pret" – 11 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Indra Priede, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija 

Baire), "Atturas" – 2 (Arnolds Keisters, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Priekšlikums netika atbalstīts un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.25/2024 “Ķekavas 

novada sabiedrības integrācijas, izglītošanas, aktīva dzīvesveida un kultūras iniciatīvu 

projektu konkursa nolikums” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

FINANŠU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

16. 
Par papildus finansējuma piešķiršanu projekta realizācijai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:35:11) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska – lēmuma projekts sagatavots par nepieciešamo papildus 

finansējuma apjomu Naudītes ielas projekta realizācijai. Materiāliem pievienots grafiskais 

attēlojums, tāpat ir arī pievienoti fakta konstatācijas akti, kas atspoguļo papildus veicamos 

darbus un atzīmēti darbi, kuri jāveic papildus un kas veido šo finansiālo starpību. Viņa aicina 

atbalstīt lēmuma projektu, lai vēl šajā gadā varētu pabeigt objektu. 
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Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Kristīne Danovska, Viktorija Baire, Juris Žilko, Andris 

Vītols, Aigars Vītols, Jānis Zvaigzne, Valts Variks, Juris Jerums, Jolanta Jansone, Andris 

Ceļmalnieks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Jura Žilko - 

Atlikt jautājumu līdz nākamai regulārai domes sēdei vai Ārkārtas Domes sēdei, līdz tiek 

precizētas fotofiksācijas Konstatācijas aktos Nr. 3 un Nr. 4., 

Atklāti balsojot   

ar 4 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs),  

"Pret" – 9 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Viktorija Baire), "Atturas" – 3 (Juris 

Jerums, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

2.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Izslēgt lēmuma projekta lemjošās daļas 1.punktu, 

Atklāti balsojot   

ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – 1 (Andris Ceļmalnieks), "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

3.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Lēmuma 2. punktu izteikt šādā redakcijā: "2. Paredzēt Ķekavas novada pašvaldības 

2024.gada budžetā projekta “Naudītes ielas pārbūve no Ķekavas apvedceļa līdz Asteru 

ielai, Katlakalns, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads” realizācijai papildus finansējumu 12 

030,27 EUR apmērā no budžeta sadaļas “Attīstības pārvalde” (EKK 22391 Finansējums 

energoefektivitātes paaugstināšanas projektu uzsākšanai), kas nepieciešams projekta 

realizācijā konstatētajiem papildus darbiem un būvdarbu apjomu izmaiņām."   

Koriģēt lemjošās daļas numerāciju, atbilstoši atbalstītajiem priekšlikumiem!, 

Atklāti balsojot   

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

Lēmuma projektu labo atbilstoši priekšlikumiem un Baire aicina balsot par koriģēto lēmuma 

projektu. 

 

 

 

 

 



1-3 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

14 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Paredzēt Ķekavas novada pašvaldības 2024.gada budžetā projekta “Naudītes ielas pārbūve 

no Ķekavas apvedceļa līdz Asteru ielai, Katlakalns, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads” 

realizācijai papildus finansējumu 12 030,27 EUR.  

Lēmums pielikumā.  

 

 
 

17. 
Par papildus finansējuma piešķiršanu projekta realizācijai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:26:35) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska – šis lēmuma projekts ir par papildus finansējuma 

piešķiršanu apvienotā gājeju un veloceliņa būvniecības projekta pabeigšanai gar autoceļu V2, 

un konkrēti autobusa pieturas “Vidēji” saglabāšanai. Saskaņā ar projektu būvuzņēmējs ir 

aprēķinājis papildus nepieciešamo finansējumu. Materiāliem pievienots projekts papildus 

darbiem, kas iesniegts saskaņošanai. 

Jautājumu sadaļā piedalās Juris Žilko, Kristīne Danovska, Valts Variks, Andris Vītols, Viktorija 

Baire. 

Jautājumu vairāk nav un Baire atklāj debates. 

Debatē Juris Žilko, Andris Vītols, Juris Jerums. 

Baire slēdz debates un aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),  "Pret" – 2 (Andris Vītols, Juris 

Žilko), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt projekta “Apvienotā gājēju ceļa un veloceļa izbūve gar autoceļu V2 Ķekavas 

pagastā, Ķekavas novadā, no Katlakalna ielas (a/c V1) līdz Kāpu ielai” realizācijai 

nepieciešamās būvdarbu apjomu izmaiņas un papildu darbus, kas nepieciešami autobusu 

pieturvietas “Vidēji” saglabāšanai un atjaunošanai, piešķirot papildus finansējumu 

17 282,81 EUR. 

Lēmums pielikumā.  

 
Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu – 

Karina Putniņa – viņa balsoja par, jo ja kaut vai viens cilvēks šai pieturā iekāps, tad pietura 

jāsaglabā un nav pieļaujama šāda egoistiska attieksme, kādu piedāvā iepriekšējā domes vadība.  

Juris Žilko – balsoja pret, jo izprot iedzīvotāju blīvuma atšķirības Baldonē, Rāmavā un Baložos. 

Viktorija Baire – balsoja par, izprotot iedzīvotāju blīvumu, kur 60% iedzīvotāju Ķekavas novadā 
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dzīvo Baložos, Valdlaučos, Rāmavā un Katlakalnā, un, skatoties uz detālplānojumu skaitu, kurus 

dome apstiprinājusi, lielākā daļa atrodas tieši šajos rajonos. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 13:04 līdz 14:03. 

 

18. 
Par sadarbību projekta realizācijā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:00:40) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska – sagatavotais lēmuma projekts ir par pašvaldības 

sadarbību ar Latvijas valsts ceļiem par lietus kanalizācijas tīklu izbūvi Ķeguma prospektā 

Baldonē. Lēmuma projekts pamatojas uz materiāliem pievienoto Latvijas valsts ceļu vēstuli, kurā 

norādīts, ka pašvaldībai piederošā Ķeguma prospekta pārbūve objektīvu iemeslu dēļ ir 

aizkavējusies, kas norādīts arī konstatējošā daļā, un, proti, ir izbeigts būvdarbu līgums, bet 

savukārt Latvijas valsts ceļi, kas pārbūvē Rīgas ielu, jau darbus paveikuši tik tālu, ka 

nepieciešams būvēt lietus ūdens kanalizācijas sistēmu. Lēmuma projekts pēc būtības ir par to, ka 

Latvijas valsts ceļi var izbūvēt šo lietus kanalizāciju 60 metru garumā pašvaldības īpašumā, un 

pēc darbu veikšanas šī būve paliek pašvaldības īpašumā, bet pašvaldība apmaksā darbu 

izmaksas saskaņā ar Latvijas valsts ceļu veikto iepirkumu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Juris Žilko, Kristīne Danovska, Karina Putniņa, Andris Vītols. 

Jautājumu vairāk nav un Baire atklāj debates. 

Debatē Karina Putniņa, Juris Žilko. 

Baire slēdz debates un aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piekrist, ka VSIA “Latvijas valsts ceļi” izbūvē lietus ūdens kanalizācijas tīklus 60 metru 

garā Ķeguma prospekta posmā no Parka ielas līdz Tilta ielai, Baldonē.  

Lēmums pielikumā.  

 

 
Baire sēdes vadību nodod savai vietniecei Elīnai Rasnacei. 

 

19. 
Par atļauju savienot amatus 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:17:23) 

Par jautājumu ziņo Jānis Zvaigzne – pašvaldībā saņemts domes priekšsēdētājas Baires 

iesniegums, kurā viņa lūdz atļauju savienot domes priekšsēdētājas amatu ar Attīstības padomes 

priekšsēdētāja vietnieces amatu. Saskaņā ar normatīvajiem aktiem, šos amatus var savienot, ja 

atļauju devusi dome. Ir arī konstatēts, ka abi amati ir savienojami, jo tie neradīs pretrunas ētikas 

normās, nekaitēs tiešo pienākumu pildīšanai un neradīs interešu konfliktu. Sagatavots attiecīgs 

lēmuma projekts. 



1-3 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

16 

Jautājumu sadaļā piedalās Andris Vītols, Jānis Zvaigzne, Viktorija Baire, Juris Žilko. 

Jautājumu vairāk nav un Rasnace atklāj debates. 

Debatē Juris Jerums, Andris Vītols. 

Rasnace slēdz debates un aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),   

"Pret" – nav, “Atturas” – nav, "Nepiedalās" – 1 (Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut Viktorijai Bairei savienot domes priekšsēdētāja amatu Ķekavas novada pašvaldībā 

ar Attīstības padomes priekšsēdētāja vietnieka amatu Rīgas plānošanas reģionā. 

Lēmums pielikumā.  

 
 

Rasnace sēdes vadību nodod atpakaļ Viktorijai Bairei. 

 

PIEBALSOTAIS JAUTĀJUMS 

20. 
Par līgumsaistību risinājumu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:31:02) 

Par jautājumu ziņo Jolants Austrups – ņemot vērā, ka ir noslēgusies Pļavniekkalna sākumskolas 

piebūves būvniecība, secināts, ka ir termiņa nokavējums par vienu dienu, un, saskaņā ar līguma 

nosacījumiem, ir piemērojams līgumsods. Pirms naudas soda piemērošanas ir jāizvērtē 

kavējuma apstākļi un radītie zaudējumi, kā arī soda apmēra samērība pret radīto kaitējumu, un 

šajā gadījumā ir piedāvājums noteikt līgumsodu 3000 euro apmērā, par ko arī sagatavots 

lēmuma projekts. 

Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Jolants Austrups, Viktorija Baire, Lolita Pranta, Andris 

Vītols, Juris Žilko, Jānis Zvaigzne.  

Juris Žilko norāda uz tehnisku kļūdu darbu pieņemšanas-nodošanas aktā, un Baire aicina to 

labot un fiksēt protokolā. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Priekšlikums no Andra Vītola - 

Izteikt konstatējošās daļas 5. punktā vārdus "Krievijas Federācijas uzsākto karadarbību 

Ukrainā" ar "Krievijas Federācijas uzsākto pilna apmēra karadarbību Ukrainā", 

Atklāti balsojot   

ar 5 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Juris Žilko, Rihards 

Gorkšs), "Pret" – 3 (Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Viktorija Baire), "Atturas" – 8 (Aigars 

Vītols, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu neatbalstīt. 
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Priekšlikums netika atbalstīts un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),   

"Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atzīt par pamatotu un samērīgu līgumsoda piemērošanu 3000 EUR par 2022.gada 

15.augustā noslēgtā līguma “Par Pļavniekkalna sākumskolas pārbūves būvprojekta izstrādi 

un būvdarbiem” izpildes kavējumu – vienu dienu.  

Lēmums pielikumā.  

 

Sēdi slēdz plkst. 14:56. 

 

Sēdes vadītājas (1PARAKSTS)    Viktorija Baire,   (2PARAKSTS)    Elīna Rasnace 

Sēdes protokolētāja: (3PARAKSTS)    Vija Milbrete 


